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§ 1 

Val av justerare och dag för justering 
 

1. Ordföranden Therese Carlborg (M) och vice ordföranden 

Stefan Nilsson (MP) fick i uppdrag att justera dagens 

protokoll. 

2. Protokollet justeras den 1 oktober 2014. 

 

Anmäldes att protokollet från den 28 augusti 2014 justerades den 3 

september 2014. 
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§ 2 

Svar på medborgarförslag - förebyggande arbete för 
att förhindra att barn och ungdomar far illa 

Beslut 

Att stadsdelsförvaltningen återkommer till nämnden med vilka 

rutiner som finns och vilket stöd och hjälp som erbjuds för att 

hjälpa medberoende barn till missbrukare. 

 
Ärendet 

Medborgarförslaget rör barn och unga som riskerar att fara illa 

och inkom i februari. Förslagsställaren, Per-Ola Larsson, 

refererar till ett inslag i en nyhetssändning i Rapport som 

handlade om barnprostitution och snusk på ”nätet” och att barn 

dagligen erbjuds stora pengar för sexuella tjänster. 

Förslagställaren menar att det inte enbart ska vara polisen som 

ska agera i dessa frågor, utan även socialtjänsten och hänvisar 

till 5 kap Särskilda bestämmelser för olika grupper i 

socialtjänstlagen. Förvaltningen redogör för nämndens och 

stadens förebyggande arbete. Nämnden föreslås utse ett utskott 

som ska utarbeta en handlingsplan i dessa frågor, vilket 

förvaltningen anser att det inte finns behov av.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 9 september 2014. 

Dnr 2014-078-1.2.4. 

 
Förslag till beslut 

Vice ordförande Stefan Nilsson m.fl. (MP), ledamoten Birgit 

Marklund Beijer m.fl. (S) och ledamoten Jaime Barrios m.fl. (V) 

föreslog att nämnden skulle besluta enligt miljöpartiet, 

socialdemokraterna och vänsterpartiets förslag. 

 

Therese Carlborg (M), Johanna Sjö (M), Lotta Juul Martin-Löf 

(M), Thomas Linn (M), Andrea Ström (M), Datevig Tjärnberg 

(M) och Per Haukaas (FP) anmälde att de inte deltar i beslutet. 

 

Ordföranden Therese Carlborg (M) förklarade överläggningen 

avslutad. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden fann att nämnden beslutat enligt miljöpartiet,  

socialdemokraterna och vänsterpartiets förslag. 
 

Särskilt uttalande 

Vice ordförande Stefan Nilsson m.fl. (MP), ledamoten Birgit 

Marklund Beijer m.fl. (S) och ledamoten Jaime Barrios m.fl. (V) 

anmälde ett särskilt uttalande. 
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Förslagsställaren tar upp en mycket viktig fråga när det gäller 

den allvarliga förekomsten av t.ex. barnprostitution och vikten 

av samverkan inom socialtjänsten, polisen, skolan och föräldrar. 

Förvaltningen beskriver i tjänsteutlåtandet hur man arbetar för 

att ge stöd och hjälp till barn och ungdomar på bland annat 

Ungdomsmottagningen. 

Ytterligare ett problemområde som är viktigt att belysa är vilket 

stöd som ges till barn som är medberoende till föräldrar som 

missbrukar. Enligt uppgift finns det i Sverige över en miljon 

anhöriga till missbrukare – många är barn – som ofta löper 

själva stor risk att utveckla ett eget beroende. Vi vill därför 

betona vikten av att det finns rutiner för att hjälpa medberoende 

barn till missbrukare.    
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§ 3  

Tertialrapport 2 år 2014 

Beslut 

1. Nämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till 

kommunstyrelsen. 

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens uppföljning av verksamheten 2014 sker med 

utgångspunkt från kommunfullmäktiges beslut om budget för 

2014. 

Stadsdelsnämnden har i verksamhetsplan 2014, med 

utgångspunkt från kommunfullmäktiges inriktningsmål och mål 

för verksamhetsområdena, fastställt nämndmål. Till målen finns 

indikatorer och aktiviteter kopplade för att kunna mäta 

måluppfyllelsen. 

Nämnderna ska rapportera eventuella avvikelser jämfört med 

• kommunfullmäktiges mål för verksamhetsområdet 

• nämndens mål 

• kommunfullmäktiges indikatorer 

• kommunfullmäktiges aktiviteter 

Indikatorer med uppföljningsperiodicitet månad eller tertial följs 

upp genom att prognos- och utfallsvärden anges. Indikatorer 

som har uppföljningsperiodicitet halvår eller årsredovisning 

följs upp genom att bedöma om indikatorn uppfylls eller ej, men 

utan att ange prognos- eller utfallsvärden. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 september 2014. 

Dnr 2014-516-1.2.1.  

 
Förslag till beslut 

Vice ordföranden Stefan Nilsson m.fl. (MP), ledamoten Birgit 

Marklund Beijer m.fl. (S) och ledamoten Jaime Barrios m.fl. (V) 

yrkade bifall till miljöpartiets, socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma förslag. 

 

Ordföranden Therese Carlborg m.fl. (M) anslöt sig till förslaget. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom miljöpartiet, socialdemokraternas 

vänsterpartiets och Alliansens gemensamma förslag. 
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§ 4  

Förordnande enligt lagen med särskilda 
bestämmelser om vård av unga (LVU) 

Beslut 

Förordnande att begära polishandräckning enligt 43 § 1 st 2 p. 

lagen med särskilda bestämmelser om vård av unga (LVU) inom 

nämndens eget ansvarsområde ges till följande tjänstemän: 

 

Christina Witt 

Enhetschef familjeenheten 

 

Barbro Stenvall 

Enhetschef familjeenheten 

 

Samt socialsekreterarna vid familjeenheten 

 

Linda Tobiesen, Ingrid Sändh, Ulla Roth, Christina von 

Zweigberk och Stina Gustafsson. 
 
Ärendet 

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 4 september 2014. 

Dnr 2014-526-1.2.5. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 5  

Samverkan avseende de statliga PRIO-medlen 

Beslut 

Skrivelsen anses besvarad. 
 
Ärendet 

RSMH, (Riksförbundet för social och mental hälsa) 

lokalförening Carpe Diem Östermalm/Lidingö föreslog i en 

skrivelse till nämnden 2013-12-04 ett projekt med stöd av 

statsanslaget PRIO. Skrivelsen innehåller förslag för att psykiskt 

funktionsnedsatta personer ska återvinna både psykisk och 

somatisk hälsa och med särskilt fokus på kulturaktiviteter. 

Förvaltningen menar att förvaltningen har arbetat med 

statsbidraget, PRIO i enlighet med den handlingsplan som tagits 

fram inom staden i samverkan med intresse-

/brukarorganisationer. Nämndens beslut om PRIO-medlen i 

tertialrapport 1 2014 ligger fast, varför det inte är aktuellt med 

någon ytterligare samverkan. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 september 2014. 

      Dnr 2014-2.1.2.3. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 6  

Avtals- och kvalitetsuppföljning av Kampementets 
vård- och omsorgsboende år 2014 

Beslut 

Kvalitets- och avtalsuppföljning av Kampementets vård- och 

omsorgsboende för år 2014 godkänns. 
 
Ärendet 

Förvaltningen har genomfört den årliga kvalitets- och 

avtalsuppföljningen vid Kampementets vård- och 

omsorgsboende. Boendet drivs på entreprenad av Attendo Care 

AB. Uppföljningen omfattar områden utifrån avtalet såsom 

personal, ledningssystem, dokumentation, social omsorg och 

hälso- och sjuk-vård. Den samlade bedömningen är att 

entreprenören uppfyller avtal och åtaganden och att de äldre 

som bor på Kampementets vård- och omsorgsboende erbjuds 

vård och omsorg av god kvalitet. Fortsatt utveckling behövs 

bl.a. rörande implementering av rutin för klagomål och 

livsmedelshygien samt förbättring av maten och delaktigheten. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 1 september 2014. 

Dnr 2014-298-1.2.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 7  

Verksamhetsuppföljning av Linnégården  år 2014 

Beslut 

Kvalitets- och avtalsuppföljning av Linnégårdens vård- och 

omsorgsboende för år 2014 godkänns. 
 
Ärendet 

Förvaltningen har genomfört den årliga kvalitets- och 

avtalsuppföljningen vid Linnégårdens vård- och 

omsorgsboende. Boendet drivs på entreprenad av Ersta 

diakonisällskap sedan december 2013. Uppföljningen omfattar 

områden utifrån avtalet såsom personal, ledningssystem, 

dokumentation, social omsorg och hälso- och sjukvård. Den 

samlade bedömningen är att entreprenören uppfyller avtal och 

åtaganden och att de äldre som bor på Linnégårdens vård- och 

omsorgsboende erbjuds vård och omsorg av god kvalitet. 

Fortsatt utveckling behövs bl.a. rörande den enskildes 

delaktighet och implementering av rutiner för livsmedelshygien, 

måltidssituationen och klagomål samt kategorisering av 

avvikelser.   

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 29 augusti 2014. 

Dnr 2014-299-1.2.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 8  

Yttrande avseende alkoholserveringstillstånd till 
Konferensbåtar i Sverige AB  

Beslut 

1. Konferensbåtar i Sverige AB, bör utifrån en social 

bedömning beviljas stadigvarande serveringstillstånd att till 

allmänheten vid kaj och under färd få servera spritdrycker, 

vin, starköl och andra jästa alkoholdrycker, måndag till 

söndag kl. 11:00 till 03:00 i ombord på M/S Molly. 

2. Nämnden överlämnar yttrandet till 

socialnämnden/tillståndsenheten. 

3. Omedelbar justering. 
 
Ärendet 

Konferensbåtar i Sverige AB ansöker om stadigvarande 

alkoholserveringstillstånd till allmänheten vid kaj och under färd 

måndag till söndag, kl. 11:00 – 03:00, till konferensbåten M/S 

Molly. Förvaltningen finner inte att alkoholserveringstillstånd 

enligt ansökan skulle medföra någon nackdel utifrån en social 

bedömning och föreslår därför nämnden att tillstyrka ansökan.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 21 augusti 2014. 

      Dnr 2014-488-1.5.2.  

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 9  

Rätt information på rätt plats och i rätt tid (SOU 
2014:23) 

Beslut 

1. Nämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till 

kommunstyrelsen. 

2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
Ärendet 

Utredningen ”Rätt information på rätt plats och i rätt tid i vård” 

är ett förslag till en reformerad lagstiftning för att möjliggöra en 

jämlik vård och omsorg av hög kvalitet i hela landet. Syftet är 

att bryta lagstiftningens organisatoriska fokus och sätta 

individen och dess behov i centrum. Det föreslås bl.a. två nya 

lagar och en informationshantering som stödjer tillgänglighet, 

säkerhet, skyddet för den personliga integriteten samt bidrar till 

bättre resultat för individer i behov av hälso- och sjukvård och 

socialtjänst. Förvaltningen ser positivt på föreslagna 

förändringar i informationshanteringen inom och mellan hälso- 

och sjukvården och socialtjänsten samtidigt som integritetsrisker 

kan finnas. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 4 september 2014. 

Dnr 2014-436-1.5.1.  

 
Förslag till beslut 

Vice ordföranden Stefan Nilsson m.fl. (MP), ledamoten Birgit 

Marklund Beijer m.fl. (S) och ledamoten Jaime Barrios m.fl. (V) 

föreslog att nämnden skulle besluta enligt miljöpartiets, 

socialdemokraternas och vänsterpartiets gemensamma förslag. 

 

Ordföranden Therese Carlborg m.fl. (M) anslöt sig till förslaget. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom miljöpartiet, socialdemokraterna, 

vänsterpartiets och Alliansens gemensamma förslag. 
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§ 10  

Regionalt kunskapscentrum för utveckling av den 
palliativa vården och omsorgen i länet 

Beslut 

1. Nämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till 

kommunstyrelsen. 

2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
Ärendet 

Hälso- och sjukvårdsförvaltningen (HSF) inom Stockholms läns 

landsting och  

Kommunförbundet Stockholms Län (KSL) har via en 

projektgrupp tagit fram ett förslag till inrättandet av ett palliativt 

kunskapscentrum. Kunskapscentrumet ska samman-ställa 

forskning så kunskap omsätts till praktik samt utbilda och ge 

rådgivning till den personal som vårdar palliativa patienter, både 

i landstings-driven vård och inom kommunal vård och omsorg. 

Förvaltningen delar uppfattningen om att utbildning inom 

området behövs och ställer sig bakom förslaget.   

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 1 september 2014. 

Dnr 2014-461-1.5.1.  

 
Förslag till beslut 

Vice ordföranden Stefan Nilsson m.fl. (MP), ledamoten Birgit 

Marklund Beijer m.fl. (S) och ledamoten Jaime Barrios m.fl. (V) 

föreslog att nämnden skulle besluta enligt miljöpartiets, 

socialdemokraternas och vänsterpartiets gemensamma förslag. 

 

Ordföranden Therese Carlborg m.fl. (M) anslöt sig till förslaget. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom miljöpartiet, socialdemokraterna, 

vänsterpartiets och Alliansens gemensamma förslag. 
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§ 11  

Utesluta "sjukt" kött från barn och äldres mattallrikar 
samt ursprungsmärkning av kött i förskolor och 
äldreboenden  

Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutar att bordlägga ärendet. 
 
Ärendet 

Två skrivelser från (MP) har inkommit rörande att utesluta 

”sjukt” kött från barns och äldres mattallrikar samt att införa 

ursprungsmärkning av kött inom förskolor och äldreboenden. I 

staden pågår för närvarande en ny livsmedels-upphandling där 

betydligt fler djurskyddskrav ställs. Mat och måltider ska i 

stadens verksamheter följa de rekommendationer och riktlinjer 

som utfärdas av Livsmedelsverket, Socialstyrelsen och staden, 

ex. Stockholms stads miljö-program. Kommunfullmäktige har 

antagit målsättningen om att andelen ekologiska livsmedel i 

stadens egna verksamheter ska uppgå till 20 % år 2014.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 4 september 2014. 

Dnr 2014-350-1.1. och 2014-510-1.1. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Therese Carlborg m.fl. (M) föreslog att nämnden 

skulle bordlägga ärendet. Nämnden ställde sig bakom 

ordförandes förslag. 
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§ 12  

Unga utan aktivitet 

Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutar att bordlägga ärendet. 
 
Ärendet 

Förvaltningen svarar på en skrivelse från Birgit Marklund Beijer 

(S) m.fl. med anledning av en utredning genomförd på 

arbetsmarknadsförvaltningen 2014. Utredningen rör unga 

personer som varken arbetade eller studerade och saknade känd 

aktivitet. Förvaltningen gavs i uppdrag att återkomma till 

nämnden med förslag på hur man kan underlätta för ungdomar 

att återkomma i studier eller arbete. I svaret redogör 

förvaltningen för hur staden och Östermalms 

stadsdelsförvaltning arbetar med att få ungdomar att återgå till 

arbete eller studier. Andelen på Östermalm 2011, som varken 

arbetade eller studerade i åldern 16-29 år, var 1004 av totalt 

15343 personer, vilket motsvarar 6,5 %. Ingen senare statistik 

finns tillgänglig. Stadsdelen har den lägsta andelen arbetslösa i 

staden i åldern16 – 24 år, 54 personer av totalt 6704 (0,8 %). 

Erfarenheten från arbetsmarknadsförvaltningen säger att 

majoriteten av ungdomarna som inte arbetar eller studerar har 

aktiviteter som kan anses relevanta. Förvaltningen gör 

bedömningen att stadens olika insatser för att hjälpa unga utan 

aktivitet till studier eller arbete bör ge resultat. 

Arbetsmarknadsnämnden genomför f n en förstudie som vidare 

ska analysera och utreda statistik över målgruppen på 

stadsdelsnivå samt kartlägga de insatser som erbjuds 

målgruppen. Syftet är att skapa en kunskapsbas för det fortsatta 

arbetet med målgruppen unga 20 – 29 år som varken arbetar 

eller studerar och som saknar känd aktivitet. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 9 september 2014. 

Dnr 2014-274-1.1. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Therese Carlborg m.fl. (M) föreslog att nämnden 

skulle bordlägga ärendet. Nämnden ställde sig bakom 

ordförandens förslag. 
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§ 13  

Aktivitetshus för unga i Norra Djurgårdsstaden 

Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutar att bordlägga ärendet. 
 
Ärendet 

I skrivelsen ges förvaltningen i uppdrag att utreda möjligheten 

att etablera ett aktivitetshus för unga typ Fryshus/Humlanhus i 

någon av de gamla tegelbyggnaderna i Norra Djurgårdsstaden. I 

Norra Djurgårdsstaden kommer det inom de närmaste åren att 

byggas totalt 12 000 nya bostäder och etableras 30 000 nya 

arbetsplatser. Förvaltningen anser att intresset för aktivering 

kommer att vara stort och att det är viktigt att det finns 

möjligheter till fritidssysslor anpassade för olika åldrar. 

 

I stadsdelen finns ett stort utbud av aktiviteter riktade för 

ungdomar 12-19 år. Hjorthagens ungdomsgård, som är öppen 

för stadsdelens ungdomar i åldern 11 år och uppåt, är ett bra 

exempel på detta. Idag och under överskådlig tid framöver 

uppfylls behovet av fritidsaktiviteter för unga (9-19 år) inom 

grundskolans försorg och befintliga fritidsklubbar. Den under 

våren öppnade verksamheten i Humlanhuset kompletterar detta. 

Med stöd i ovanstående och utifrån en uppskattning av antalet 

barn i den nya stadsdelens förskolor, samt beräknad start 2019 

av ny skola i Norra Djurgårdsstaden, anser förvaltningen att 

behovet av ytterligare fritidsaktiviteter för ungdomar tidigast 

uppstår år 2019. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 september 2014. 

Dnr 2014-403-1.1. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Therese Carlborg m.fl. (M) föreslog att nämnden 

skulle bordlägga ärendet. Nämnden ställde sig bakom 

ordförandens förslag. 
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§ 14  

Finskspråkiga barns behov av förskoleverksamhet på 
finska 

Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutar att bordlägga ärendet. 
 
Ärendet 

I skrivelsen ges förvaltningen uppdraget att kartlägga 

efterfrågan på och behovet av förskoleverksamhet på finska i 

stadsdelsområdet. Dessutom undersöka möjligheten att 

samverka med andra närliggande stadsdelsnämnder för att 

tillgodose behovet av platser på finsk förskola.  

 

I Bosko systemet (som hanterar placeringar av barn i förskolan) 

finns numera uppgifter om andelen barn som önskar 

finskspråkig förskoleverksamhet. Detta förbättrar 

planeringsförutsättningarna för stadsdelsförvaltningarna. Inom 

nämnden bedrivs i dag förskoleverksamhet delvis på finska på 

förskolan Orren på Östermalmsgatan 84. Utöver förskoleplatser 

på Orren erbjuder nämnden verksamhet på finska på en öppen 

förskola i Hjorthagen en gång i veckan. Kartläggningen visar att 

det för närvarande inte finns något behov av att utöka andelen 

finska förskoleplatser i stadsdelen. En aktiv samverkan kring 

finska kulturaktiviteter inom förskola och äldreomsorg pågår 

inom kluster 1, som består av de fyra innerstadsförvaltningarna. 

I klustret ingår utöver representanter från de fyra 

förvaltningarna även Sverigefinska samrådsgruppen. 

Förvaltningen är positiv till ett utökat samarbete i klustret i syfte 

att i ännu större utsträckning samordna resurserna och att skapa 

en rörlighet mellan förvaltningarna. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 september 2014. 

Dnr 2014-404-1.1. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Therese Carlborg m.fl. (M) föreslog att nämnden 

skulle bordlägga ärendet. Nämnden ställde sig bakom 

ordförandens förslag. 
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§ 15  

Fritidsaktiviteter för barn och unga med 
funktionsnedsättning 

Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutar att bordlägga ärendet. 
 
Ärendet 

I skrivelsen ges förvaltningen uppdraget att göra en utredning 

om vad barn och ungdomar med funktionsnedsättning i 

stadsdelen önskar sig angående fritidsaktiviteter samt hur 

tillgänglig t ex Kulturskolan och andra fritidsaktiviteter är. I 

uppföljningssystemet DUR ställs av biståndsbedömarna bl a 

frågan; hur den unge upplever sin fritid och hur nöjda de är med 

sina fritidsaktiviteter. Förvaltningens uppfattning är att de barn 

och unga med funktionsnedsättning som förvaltningen är i 

kontakt med tycker att de har fritidsaktiviteter som de är nöjda 

med, i synnerhet med de möjligheter som webbplatserna 

Fritidsnätet, Fritid för alla och Kulturskolan ger, men också 

insatsen korttidstillsyn utanför det egna hemmet (KTT) som 

beviljas enligt LSS.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 september 2014. 

Dnr 2014-405-1.1. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Therese Carlborg m.fl. (M) föreslog att nämnden 

skulle bordlägga ärendet. Nämnden ställde sig bakom 

ordförandens förslag. 
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§ 16  

Förlängning av avtal om konsumentrådgivning 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 
 
Ärendet 

Ärendet avser förlängning av avtal om konsumentrådgivning 

mellan Östermalms stadsdelsnämnd och Råd & Rön AB.  

Råd & Rön AB ska från och med den 1 september 2014 leverera 

konsumentrådgivning per telefon. 

Konsumentrådgivningen ges också med e-post med svar inom 

fem arbetsdagar. Tjänsten omfattar inga besök. 

Konsumentvägledarna registrerar alla inkommande ärenden och 

levererar statistik månadsvis. 

Pris per månad exklusive moms, 8 100 kronor. 

Uppsägningstiden är ömsesidigt tre månader. 

Dnr 2014-406-2.2.1. 
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     § 17  

Rapport från Seniordagen den 1 april 2014 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 
 
Ärendet 

Stadsdelsnämnden beslutade den 8 februari 2014 att bevilja 

SPF-föreningarna på Östermalm projektbidrag med 15 000 

kronor för anordnande av seniordag den 1 april 2014. 

Arrangörerna SPF Djurgården, Engelbrekt, Gärdet-Oscars och  

Karlaplan har sammanställt en rapport från seniordagen som 

delges stadsdelsnämnden. 

Dnr 2013-543-5.4. 
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     § 18  

Protokoll från stadsdelsnämndens råd för 
funktionshinderfrågor 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 
 
Ärendet 

Anmälan av protokoll från stadsdelsnämndens råd för funktions- 

hinderfrågor den 4 september 2014. 
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     § 19  

Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråd 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 
 
Ärendet 

Anmälan av protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråd 

från den 8 september 2014. 
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     § 20  

Anmälan av promemoria 2014-09-25 med förteckning 
av inkomna brev, medborgarförslag, skrivelser m.m. 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 
 
Ärendet 

Förteckning över inkomna brev, skrivelser, medborgarförslag 

och protokollsutdrag m.m. till Östermalms stadsdelsnämnd 

 

Från och med den 20 augusti 2014 till och med den 16 

september 2014 

 

A. Meddelande från Kommunfullmäktige och 

Kommunstyrelsen i Stockholms stad 

Protokoll från kommunstyrelsens ekonomiutskott sammanträde 

den 20 augusti 2014 (utdrag) 

§ 10 Genomförandebeslut gällande ny förskola i kvarteret 

Björnlandet i Norra Djurgårdsstaden 

Protokoll från kommunstyrelsens sammanträde den 18 juni 

2014 (utdrag) 

§ 8 Gemensam IT-service (GSIT) för Stockholms stad. 

§ 14 Förändrad assistansersättning – en översyn av 

ersättningssystemet (SOU 2014:9). 

§ 18 Uppföljning av budget 2014 – Tertialrapport 1 per den 30 

april 2014 med helårsprognos. 

Protokoll från kommunfullmäktiges sammanträde den 16 juni 

2014 (utdrag) 

§ 12 Klimatförändring och Stockholms stad. 

§ 14 Förnybar energi i stadens egna fastigheter – riktlinjer m.m. 

(utl. 2014:72). 

§ 15 Fossilbränsleoberoende organisation 2030. Rapport från 

stadsledningskontoret (utl. 2014:73). 

§ 16 Stockholms stads kemikalieplan 2014-2019. Förslag från 

miljö-och hälsoskyddsnämnden (utl. 2014:74). 

§ 17 Strategisk bullerkartläggning och åtgärdsprogram buller 

Stockholms stad 2014-2018 enligt förordningen om 

omgivningsbuller (utl. 2014:75). 

§ 18 Upprustning och utveckling av fastigheterna Riddaren 3 

(Östermalmshallen) och Riddaren 13. Genomförandebeslut (utl. 

2014:76) 

§ 21 Ändringar i reglemente för kommunstyrelsen, 

arbetsmarknadsnämnden, kulturnämnden, servicenämnden, 

socialnämnden, valnämnden, äldrenämnden och 

stadsdelsnämnderna. Utlåtande 2014:79. 

§ 25 Överenskommelse om exploatering med försäljning och 

tomträtt för bostadsändamål inom fastigheten Hjorthagen 1:2 

m.fl. i Hjorthagen med Gasklockor 3 AB och Oscar Properties 

Gasklockor AB. Genomförandebeslut (utl. 2014:83). 
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§ 29 AB Stockholmshems nyproduktion av bostäder i kvarteret 

Hornslandet (tidigare kv. N15) i DP Norra 2 i Norra 

Djurgårdsstaden. Genomförandebeslut (utl. 2014:88). 

§ 30 Strategi för ökad cykling i Stockholms stad (utl. 2014:85) 

§ 33 Motion om förbättringar av stadens föreningstavlor (utl. 

2013:94). 

 

B. Meddelande från Socialnämnden i Stockholms stad 

Protokoll från socialnämnden, tillståndsutskottets sammanträde 

den 12 juni 2014. Protokoll i sin helhet. 

Protokoll från socialnämnden, tillståndsutskottets sammanträde 

den 31 juli 2014. Protokoll i sin helhet. 

 

C. Domar och beslut 

Högsta förvaltningsdomstolen, Stockholm 

DOM 2014-09-01, mål nummer 3883-3885-14. 

Laglighetsprövning enligt kommunallagen. Östermalms 

stadsdelsnämnds beslut 2013-02-07 § 7,10 och 11. Högsta 

förvaltningsdomstolen meddelar inte prövningstillstånd. 

Kammarrättens avgörande står därmed fast. 

Kammarrätten i Stockholm, avdelning 6 

DOM 2014-07-24, målnummer 4159-14. Laglighetsprövning 

enligt kommunallagen; fråga om prövningstillstånd. 

Förvaltningsrätten i Stockholms dom den 27 maj 2014 i mål 

nummer 15724-13. Kammarrätten meddelar inte 

prövningstillstånd. Förvaltningsrättens avgörande står därför 

fast.  
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     § 21  

Information från stadsdelsdirektören 

Stadsdelsdirektör Teenie Bennerholt informerade 

stadsdelsnämnden om det BRÅ (Brottsförebygganderådet) 

sammanträde som ägt rum den 25 september 2014.  

 

Stadsdelsnämnden kommer att få ta del av protokollet.  

 

En trygghetsvandring kommer att äga rum den 26 november 

2014 med start vid Östermalmstorg. Stadsdelsnämnden kommer 

att få en inbjudan. 
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     § 22  

Övriga frågor 

Inga frågor att anteckna. 
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     § 23  

Anmälan av sociala delegationens protokoll 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 
 
Ärendet 

Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 3 juli 2014 

och 21 augusti 2014. 
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§ 24 

Ärendet utgår 

 


